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Folketingets Finansudvalg 
Christiansborg 31. oktober 2017 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 44 (Alm. del) af 23. 
oktober 2017 stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL)  

Spørgsmål 

Er ministeren enig i, at vurderingen af forløbet af DONG-kapitaludvidelsen er 
afgørende for at sikre, at eventuelle kommende salg af statslige aktiver sker 
på et grundlag, der er bedst for befolkningen og statskassen, og er ministeren 
derfor enig i, at erfaringerne fra DONG-aktiesalget bør drages på det mest oplyste 
grundlag? 
 

Svar  

Det er Finansministeriets opfattelse, at Rigsrevisionens beretning nr. 16/2016 om 
kapitaludvidelsen og børsnoteringen af DONG Energy indeholder en særdeles 
grundig gennemgang af både kapitaludvidelsesprocessen og børsnoteringen af 
DONG Energy. Rigsrevisionen har haft fuld adgang til Finansministeriets arkiver 
i deres undersøgelse. 
 
Finansministeriet har draget vigtige erfaringer fra processen om kapitaludvidelsen, 
og som det fremgår af beretningen, har Rigsrevisionen og Statsrevisorerne 
ikke noget at udsætte på Finansministeriets ejerskabsudøvelse siden hen, herunder 
i forbindelse med børsnoteringen. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Kristian Jensen 
Finansminister 
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